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  PROTOKÓŁ  Nr XIX/ 2008  
 

z przebiegu XIX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Z bąszynku 
odbytej w dniu 27 marca 2008 roku 

w sali konferencyjnej Urz ędu Miejskiego w Zb ąszynku  
 
 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  powitał radnych, Zastępcę Burmistrza Ewę Omelczuk, 
Skarbnika Gminy Anetę Nawracała, p.o. Sekretarza Barbarę Stasik oraz pozostałych 
przybyłych  i  otworzył obrady XIX sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku o godz. 13.00. 
Jednocześnie stwierdził, Ŝe na sali obecnych jest 13 radnych, co wobec ustawowego składu 
Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji /listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego 
protokołu/.  
 
Nieobecni usprawiedliwieni: 
Marcin Kumke 
 
Rada Miejska wyraziła jednogłośnie zgodę na nagranie obrad na dyktafon. 
 
Do pkt. 2.  
 

Wybór Sekretarza obrad 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 
kandydaturę radnej Marii Dobry (wyraziła zgodę) i zarządził głosowanie. 
- za pełnieniem przez radn ą Marię Dobry funkcji Sekretarza obrad dzisiejszej sesji 
Rady - głosowało 13 radnych. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe Sekretarzem obrad 
dzisiejszej sesji Rady została radna Maria Dobry. 
 
Do pkt.3.  

Przyjęcie porz ądku obrad 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił planowany porządek obrad.  
 
P o r z ą d e k   o b r a d :  
1. Otwarcie sesji 
2. Wybór Sekretarza obrad 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6. Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 
7. Interpelacje i zapytania 
8. Analiza zobowiązań oraz naleŜności finansowych  na dzień 31.12.2007 roku - gminy i 

jednostek  organizacyjnych 
9. Zamierzenia organizacyjno-prawne działalności ZUK, w tym: 

1) Sprawozdanie finansowo-zadaniowe z działalności ZUK za rok 2007 
2) Szczegółowy plan zadaniowo-finansowy na 2008r. i wskaźniki oceny działalności  
3) Koncepcje przekształceniowe ZUK 

10. Koncepcja funkcjonowania opieki zdrowotnej na terenie gminy 
11. Podjęcie deklaracji w sprawie przyjęcia Kodeksu Etyki Radnego Rady Miejskiej w 

Zbąszynku 
12.  Podjęcie uchwał 

a/   w sprawie zmian budŜetu gminy i w budŜecie gminy na 2008 rok 
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b/   zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia rocznego Programu Współpracy Gminy 
Zbąszynek z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2008 rok 

13. Odpowiedzi na interpelacje 
14. Oświadczenia i wolne wnioski 
15. Zakończenie obrad 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk  wnioskowała o wprowadzenie następujących zmian 
do porządku obrad: 
- wykreślenie pkt 10 z porządku obrad. Temat koncepcji funkcjonowania opieki zdrowotnej 
na terenie naszej gminy był omawiany na Komisjach, ale pojawiły się nowe moŜliwości i 
nieznane jest stanowisko dzierŜawcy jednej z przychodni. W dniu jutrzejszym odbędzie się 
spotkanie w tym temacie.  

- zmianę w pkt. 9 pkp 3 na  zapis „Informacja dot. moŜliwości przekształceń ZUK”, 
gdyŜ o koncepcji przekształcenia na chwilę obecną nie moŜna mówić, poniewaŜ nie 
posiadamy szczegółowej analizy finansowo-ekonomicznej ZUK-u. 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  zaproponował zmianę zapisu w pkt. 11 na zapis: 
„Podjęcie deklaracji w sprawie przyjęcia Kodeksu Etyki Radnych (poprzednio Radnego) 
Rady Miejskiej w Zbąszynku”. 
 
 - za wprowadzeniem powy Ŝszych zmian do porz ądku obrad głosowano jednogło śnie. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur   zapytał czy są inne propozycje do porządku obrad. Ze 
względu na brak innych propozycji zarządził głosowanie. W wyniku głosowania przyjęto 
jednogłośnie następujący porządek obrad: 
 
P o r z ą d e k   o b r a d :  
1. Otwarcie sesji 
2. Wybór Sekretarza obrad 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6. Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 
7. Interpelacje i zapytania 
8. Analiza zobowiązań oraz naleŜności finansowych  na dzień 31.12.2007 roku - gminy i 

jednostek  organizacyjnych 
9. Zamierzenia organizacyjno-prawne działalności ZUK, w tym: 

1) Sprawozdanie finansowo-zadaniowe z działalności ZUK za rok 2007 
2) Szczegółowy plan zadaniowo-finansowy na 2008r. i wskaźniki oceny działalności  
3) Informacja dot. moŜliwości przekształceń ZUK 

10.  Podjęcie deklaracji w sprawie przyjęcia Kodeksu Etyki Radnych Rady Miejskiej w 
Zbąszynku 

11.  Podjęcie uchwał 
a/   w sprawie zmian budŜetu gminy i w budŜecie gminy na 2008 rok 
b/   zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia rocznego Programu Współpracy Gminy 

Zbąszynek z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2008 rok 
12. Odpowiedzi na interpelacje 
13. Oświadczenia i wolne wnioski 
14. Zakończenie obrad 
 
Do pkt 4.  

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
 
Przewodnicz ący Rady  Jan Mazur poinformował radnych, Ŝe protokół przez czas trwania 
sesji będzie wyłoŜony do wglądu i jeŜeli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt.13 porządku 
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obrad. 
 
Do pkt. 5  
 

Informacja Przewodnicz ącego Rady o działaniach w okresie mi ędzysesyjnym 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 
  

 
Do pkt.6  

Informacja z działalno ści Burmistrza w okresie mi ędzysesyjnym 
 

Z uwagi na nieobecność Burmistrza Jana Mazurka podczas sesji informację z działalności 
Burmistrza w okresie międzysesyjnym przedstawiła Zastępca Burmistrza Ewa Omleczuk 
/informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.  
Zastępca Burmistrza poinformowała równieŜ, Ŝe w uzupełnieniu do przedstawianego 
sprawozdania z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym dołączona została 
informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie międzysesyjnym /informacja 
z działalności referatów UM w okresie od 28 lutego 2008 r. do 27 marca 2008 r. - stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 
 
W wyniku braku zapytań do powyŜszego sprawozdania Przewodniczący Rady przeszedł do 
kolejnego punktu obrad. 
 
Do pkt.7  
 

Interpelacje i zapytania 
 

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 
 

Do pkt.8  
 
 

Analiza zobowi ązań oraz nale Ŝności finansowych  na dzie ń 31.12.2007 roku  
- gminy i jednostek  organizacyjnych 

 
Skarbnik Aneta Nawracała  przedstawiła informację dot. analizy zobowiązań oraz 
naleŜności finansowych  na dzień 31.12.2007 roku - gminy i jednostek  organizacyjnych 
/informacja stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/.  

Rada Miejska przyj ęła przedstawion ą informacj ę. 

 
Do pkt. 9  
 

Zamierzenia organizacyjno-prawne działalno ści ZUK 
 

Kierownik ZUK Piotr Mazur przedstawił sprawozdanie finansowo-zadaniowe z działalności 
ZUK za rok 2007 /sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/.  

Następnie Kierownik ZUK Piotr Mazur przedstawił szczegółowy plan zadaniowo-finansowy 
na 2008r. i wskaźniki oceny działalności /plan zamierzeń stanowi załącznik nr 8 do 
niniejszego protokołu/.  

Rada Miejska przyj ęła przedstawione sprawozdanie oraz plan zamierze ń ZUK na 2008 
rok przedstawione przez Kierownika ZUK, Piotra Mazu ra. 
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W temacie informacji dot. moŜliwości przekształceń ZUK Zastępca Burmistrza Ewa 
Omelczuk  poinformowała, Ŝe w realiach naszej gminy moŜliwe byłoby utworzenie spółki z 
ograniczoną odpowiedzialnością. Następnie Zastępca Burmistrza przedstawiła etapy 
przekształcenia, na które złoŜyłyby się: 
I etap – wnikliwa analiza finansowo – ekonomiczna przeprowadzona łącznie z badaniem 
rynku, zakończona sporządzeniem biznesplanu, 
II etap – uchwała organu stanowiącego o likwidacji Zakładu w celu zawiązania spółki, 
III etap – faza wykonawcza; akt zawiązania spółki, wniesienie kapitału zakładowego spółki, 
ustanowienie władz spółki oraz wpis do KRS. 
Ponadto Zastępca Burmistrza przedstawiła pozytywne skutki takiego przekształcenia, 
wymieniając m.in. nabycie przez jednostkę osobowości prawnej, zdobycie szansy 
rozszerzenia swojej działalności poza teren gminy, moŜliwość pozyskiwania kapitałów, 
moŜliwość prowadzenia działalności inwestycyjnej oraz posiadanie większej autonomii i 
bardziej przejrzystych relacji między właścicielem a spółką. Biorąc pod uwagę negatywne 
skutki przekształcenia Zastępca Burmistrza podkreśliła przede wszystkim moŜliwą obawę, 
czy taka spółka mogłaby się utrzymać na naszym terenie oraz moŜliwy wzrost ceny za wodę 
i odprowadzanie ścieków.  
Uzupełniając powyŜszy temat Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił stanowisko 
Komisji Gospodarki i BudŜetu przyjęte podczas posiedzenia Komisji, podczas którego 
Komisja zapoznała się z zagadnieniami przekształcenia przedstawionymi przez radcę 
prawnego.  
Rada Miejska przyj ęła przedstawion ą informacj ę.  
 
Do pkt. 10  
 

Podjęcie deklaracji w sprawie przyj ęcia Kodeksu Etyki Radnych  
Rady Miejskiej w Zb ąszynku 

 
Na wstępie Przewodnicz ący Rady Jan Mazur podziękował Przewodniczącemu Komisji 
Gospodarki i BudŜetu, Krzysztofowi Krzywakowi, który był inicjatorem treści kodeksu etyki 
radnych. Nawiązując do treści i idei kodeksu Przewodniczący Rady przytoczył słowa 
Sokratesa cyt. „Natura dała nam dwoje oczu i dwoje uszu, ale tylko jeden język, po to 
abyśmy więcej widzieli i słuchali niŜ mówili”. Następnie Przewodniczący Rady przedstawił 
stanowiska Komisji Stałych odnośnie deklaracji, po czym zapytał, czy są jakieś pytania do 
treści deklaracji. 
Radna Wioleta Muszy ńska  zgłosiła zapytanie odnośnie artykułu 4 deklaracji i zapisu  
„Radni nie podejmują prac, ani zajęć kolidujących z funkcją radnego”, jakie to są prace? 
W odpowiedzi Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował, Ŝe chodzi o wszystkie 
prace, które wynikają z zapisu w Statucie i ustawie o samorządzie gminnym. Ustawa jasno 
precyzuje, w których przypadkach radny wykracza poza swoje kompetencje. Ustawa równieŜ 
zobowiązuje do kultury i postawy moralnej, natomiast przekroczenie tych granic mogą tylko 
ocenić wyborcy. 
Radna Wioleta Muszy ńska  zapytała jakie są konsekwencje nieprzestrzegania przez 
radnego Kodeksu Etyki Radnych? 
W odpowiedzi Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  wyjaśnił, Ŝe jeŜeli nieprzestrzeganie 
kodeksu będzie miało miejsce podczas sesji to Przewodniczący Rady moŜe radnego 
przywołać do porządku, skutkiem czego jest wpisanie do protokołu. Przewodniczący Rady 
podkreślił, Ŝe jedyną stroną prawną pozostają jednak wyborcy. Wprowadzany kodeks etyki, 
jak określił Przewodniczący Rady, jest aktem, który ma być umownie pewnego rodzaju 
hamulcem skłaniającym do przemyślenia nad niektórymi słowami uŜywanymi podczas 
wystąpień radnych.  
Radny Krzysztof Krzywak  dodał, Ŝe Kodeks Etyki Radnych określa pewne standardy 
naszego postępowania, ma być gwarancją zaufania mieszkańców do radnego. Kodeks nie 
wprowadza Ŝadnej kary, jest to określenie standardu i przekazanie mieszkańcom jak mają 
patrzeć na swojego radnego. 
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Następnie Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przedstawił treść deklaracji. 
Rada Miejska w obecności 13 radnych przy 11 głosach „za” , 1 głosie „przeciw” i 1 głosie 
wstrzymującym przyjęła deklarację w sprawie przyjęcia Kodeksu Etyki Radnych Rady 
Miejskiej w Zbąszynku. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Deklaracja w 
sprawie przyj ęcia Kodeksu Etyki Radnych Rady Miejskiej w Zb ąszynku została podj ęta 
przy 11 głosach „za”, 1 głosie „przeciw” i 1 głosie  wstrzymuj ącym /deklaracja stanowi 
załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/. 
 
Do pkt.11  

Podjęcie uchwał 
a/. 
 
Skarbnik Aneta Nawracała omówiła projekt uchwały w sprawie zmian budŜetu gminy i w 
budŜecie gminy na 2008 rok. 
Radny Krzysztof Krzywak odniósł się do projektu uchwały w kontekście swojej interpelacji, 
którą złoŜył na poprzedniej sesji. Jak zaznaczył radny Krzysztof Krzywak otrzymana 
odpowiedź na zgłoszoną interpelację nic nie wniosła, poniewaŜ zakłada się zwyŜkę o 4% tak 
jak zaplanowano i jak ustawa budŜetowa przewiduje. Jak zaznaczył radny pensje tych 
pracowników kształtują się w granicach 700-900 zł po 20 latach pracy. Radny był zdania, Ŝe 
Rada jako organ uchwałodawczy nie moŜe zrzucać tego problemu na Dyrektorów, bo oni nie 
mają takich środków w swoim budŜecie. Radny podkreślił równieŜ, Ŝe jest to sygnał 
niepokojący. Zasugerował, Ŝe moŜna zaprosić związek zawodowy i przemyśleć jak 
rozwiązać tę kwestię, przypomniał równieŜ, Ŝe nauczyciele otrzymali juŜ podwyŜki a o 
pracownikach obsługi zapomniano. Podsumowując swoje wystąpienie radny zwrócił się z 
prośbą o próbę wywołania dyskusji nad tematem przy kolejnej zmianie uchwały budŜetowej, 
jak równieŜ o zastanowienie się, czy ci pracownicy nie zostali zapomniani.   
 
W trakcie wystąpienia radnego Krzysztofa Krzywaka na salę obrad przybył radny Wojciech 
Półtorak, zwiększając tym samym liczbę obecnych radnych. Aktualna liczba radnych 
wyniosła 14. 
 
W odniesieniu do powyŜszego wystąpienia p.o. Sekretarz Barbara Stasik  wyjaśniła, Ŝe 
pracownicy obsługi nie są zapomniani, przy podwyŜce minimalnego wynagrodzenia były juŜ 
prowadzone z Dyrektorami stosowne analizy. Procedura wywołania uchwały o wzroście 
najniŜszej wartości punktu jest na wniosek Dyrektorów w porozumieniu z Radą. W tej chwili 
w projekcie ustawy z dnia 12 marca mówiącego o płacach pracowników samorządowych 
zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych nie ma określonych stawek, oprócz szefa 
jednostki i głównego księgowego, co oznacza, Ŝe pozostaje to na mocy uchwały Rady. Jak 
poinformowała stawki są podwyŜszone w najniŜszych grupach (od 37 do 105%). Na etapie 
naszego budŜetu trzeba znaleźć środki, jeŜeli będziemy chcieli w takich samych procentach 
przyznać podwyŜki dla pracowników obsługi. Temat nie jest więc zapomniany i pojawi się na 
Komisjach, bądź przy okazji uchwały budŜetowej. 
Radny Krzysztof Krzywak  ustosunkowując się do wyjaśnień p.o. Sekretarz poinformował, 
Ŝe po regulacjach ustawowych pracownik obsługi otrzymał o 36 zł więcej. 
Radny Sylwester Budych  odnosząc się do projektu uchwały i WPI zapytał dlaczego sumy 
w słupkach nie są zgodne, skąd to wynikło? 
Skarbnik Aneta Nawracała  wyjaśniła, Ŝe jest zawęŜona kolumna i po wydruku te kwoty nie 
zmieściły się w szerokościach kolumny, ale zostało juŜ to poprawione. Skarbnik oczytała 
kwoty brakujące w poszczególnych kolumnach.  
Radna Halina Taczała  ustosunkowując się do tematu podwyŜek dla pracowników obsługi i 
administracji poinformowała, Ŝe we wrześniu została podjęta uchwała odnośnie najniŜszego 
wynagrodzenia dla pracowników samorządu terytorialnego, najniŜsze wynagrodzenie 
określone jest w kwocie 1126 zł brutto i wszyscy pracownicy powinni takie otrzymać. Nie 
moŜe więc być mowy o tym, Ŝe mają mniej. Ponadto, jak poinformowała radna w uchwale 
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jest zaznaczone, Ŝe jest podział na stanowiska, grupy i punkty. Radna zaznaczyła równieŜ, 
Ŝe ustalając w tamtym roku wartość najniŜszego punktu i wynagrodzenia powinniśmy juŜ 
mieć świadomość jak ci pracownicy są nisko usytuowani i jak wysoko trzeba im podnieść. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
pytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych – 13 głosami „za”, 1 głosie „przeciw” podjęła uchwałę 
Nr XIX/14/2008 w sprawie zmian budŜetu gminy i w budŜecie gminy na 2008 rok. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XIX/14/2008 w sprawie zmian bud Ŝetu gminy i w bud Ŝecie gminy na 2008 rok 
została podj ęta  przy 13 głosach „za” i 1 głosie „przeciw” /uchwała stanowi załącznik nr 
10  do niniejszego protokołu/. 
 
b/. 

Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk  omówiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia rocznego Programu Współpracy Gminy Zbąszynek z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2008 rok 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
pytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych – 14 głosami „za” podjęła uchwałę  
Nr XIX/15/2008 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia rocznego Programu Współpracy 
Gminy Zbąszynek z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2008 rok. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XIX/15/2008 zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie uchwalenia rocznego Programu 
Współpracy Gminy Zb ąszynek z organizacjami pozarz ądowymi oraz innymi 
podmiotami na 2008 rok została podj ęta  jednogło śnie /uchwała stanowi załącznik nr 11  
do niniejszego protokołu/. 
 
Do pkt.12  

Odpowiedzi na interpelacje 
 

Interpelacji nie wniesiono, zatem Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu 
obrad. 
 
Do pkt.13  

Oświadczenia i wolne wnioski 
 

Radny Sylwester Budych odnośnie wniosku z posiedzenia Komisji dot. lampy 
oświetleniowej na ul. Zbąszyńskiej w Dąbrówce Wlkp. 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk  poinformowała, Ŝe wpłynął juŜ pisemny wniosek w tej 
sprawie, temat jest rozpoznawany, mamy juŜ orientacyjny koszt, sprawa wymaga jeszcze 
rozmów z Nadleśnictwem, będącym właścicielem terenu.  
 
Radny Wojciech Półtorak  odczytał oświadczenie, będące odniesieniem się do 
oświadczenia radnego Krzysztofa Krzywaka przedstawionego podczas lutowej sesji. 
/oświadczenie stanowi załącznik nr 12  do niniejszego protokołu/. 
 
Wiceprzewodnicz ący Rady Gra Ŝyna Znamirowska-Szwarc w nawiązaniu do informacji z 
działalności referatów UM zaznaczyła, Ŝe w informacji nie chodzi chyba o montaŜ wiat 
przystankowych tylko ich demontaŜ, poniewaŜ wiaty są zdemontowane a nowe jeszcze nie 
stoją. 
W odniesieniu do powyŜszego tematu Zastępca Burmistrza  wyjaśniła, Ŝe wiaty będą 
zamontowane do końca tygodnia.  
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W odniesieniu do oświadczenia radnego Wojciecha Półtoraka radny Krzysztof Krzywak 
wyjaśnił, Ŝe dokumentacja dot. firmy hiszpańskiej nie została schowana, gdyŜ całość sprawy 
przechodziła przez sekretariat szkoły, a sponsorem, o którym wspomniał w oświadczeniu 
radny Wojciech Półtorak, był osobiście Krzysztof Krzywak. 
Ponadto radny Krzysztof Krzywak wyjaśnił, Ŝe odniósł się tylko do stwierdzenia, Ŝe Komisja 
Rewizyjna „zatuszowała” temat, a nie do tego, by radny Wojciech Półtorak nie odnosił się do 
pracy Komisji Rewizyjnej, poniewaŜ w rozumieniu Krzysztofa Krzywaka, kaŜdy radny 
powinien działać otwarcie i bezstronnie.  
 
Radny Sylwester Budych  w sprawie protokołu z Komisji Porządku Publicznego i 
Praworządności zapytał, czy właściwy jest zapis, Ŝe umowy na prowadzenie przedszkoli 
kończą się w br? 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk  wyjaśniła, Ŝe jest to błąd, umowy kończą się w 2009 
roku i zapis w protokole zostanie poprawiony.  
 
Radny Krzysztof Krzywak  zgłosił zapytanie, czy planuje się połatać ulicę Topolową, 
poniewaŜ ma mnóstwo dziur? 
W odpowiedzi Zastępca Burmistrza  poinformowała, Ŝe tego typu działania odbywają się na 
bieŜąco i Referat Infrastruktury Technicznej zajmie się tym tematem.  
 
Z okazji przejścia na zasłuŜoną emeryturę przez Panią Małgorzatę Kujawską, Zastępcę 
Kierownika Stanu Cywilnego w Zbąszynku, Przewodniczący Rady Jan Mazur przedstawił 
krótko historię pracy zawodowej Pani Małgorzaty Kujawskiej, złoŜył podziękowania za 
wieloletni wkład w pracę zawodową, Ŝycząc przy tym zdrowia i radości w kolejnym etapie 
Ŝycia. Następnie Pani Małgorzacie Kujawskiej wręczono wiązankę kwiatów i pamiątkowy 
upominek od Rady Miejskiej.  
 
Pani Małgorzata Kujawska, Zast ępca Kierownika Urz ędu Stanu Cywilnego w 
Zbąszynku  złoŜyła podziękowania za miłe słowa, podziękowała Kierownictwu Urzędu i 
radnym za współpracę, zaznaczając przy tym, Ŝe jest dumna z tego, Ŝe mogła tu pracować. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur zaprosił na mszę w intencji o zdrowie dla Burmistrza w 
dniu jutrzejszym o  godz. 18.30. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe protokół przez czas trwania sesji był 
wyłoŜony do wglądu i nie wpłynęły Ŝadne uwagi co do jego treści. Następnie zarządził 
głosowanie nad jego przyjęciem. 
- za przyj ęciem protokołu z poprzedniej sesji Rady głosowało 1 4 radnych "za”.  
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe w wyniku głosowania protokół z 
poprzedniej sesji został jednogło śnie. 
 
Do pkt.14  

Zakończenie obrad 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1440 zamknął sesję. 
 
Protokołowała:                                  Sekretarz obrad:                            Przewodniczący obrad: 
 
Magdalena Tomaszewska                 Maria Dobry                           Jan Mazur 
 
 Wyci ąg z protokołu otrzymali:  
 

1. Burmistrz  
2. Zastępca Burmistrza 
3. Skarbnik  
4. p.o. Sekretarz 

5. Przewodniczący Rady 


